

Date: August 23rd, 2023

التاريخ: 23 أغسطس 2023

Circular No:1/ AY 2023-2024

Subject: New Academic Year Staggering timings 2023-24

Dear Parents and Guardians,
We welcome all our new parents to the school with an enormous heart for children and trust that they will have many blessed and exciting moments at Ajyal Al Falah during the new academic year 2023-24.

To accomplish our goal mentioned above, we request that parents bring their children to school on the allocated days mentioned below:

The 1st Day of School:

Monday, August 28th, 2023, at 8:00 a.m., we will only receive all Kindergarten (Pre-KG, KG 1, KG 2) and Secondary (Grades 9-12) students. Parents must not bring their Elementary and Middle School children to the school on the first Day.

Procedures for the First Day:

Pre-KG and KG 1 students' parents, may remain with their little ones in the classrooms from 8:00 a.m. to 10:00 a.m. and then may take them home. If the little ones in Pre-KG see how parents enjoy the First Day with them, they will easily remain in the classrooms for the rest of the week without being afraid or emotionally stressed.

All KG 2 students will not need their parents to remain in the classrooms for extended periods. KG 2 students will be dismissed for the first week at 1:00 p.m., with the rest in Grades 1-12.

The 2nd Day of School:

We will receive Elementary and Middle School students on **Tuesday, August 29th, 2023, from 8:00 a.m. to 1:00 p.m.**

On the 3rd Day of school:

On the third Day, **Wednesday, August 30th, 2023, all** Kindergarten (KG1) to Grade 12 students must attend classes from **8:00 a.m. to 1:00 p.m.**

We will continue supporting Pre-KG little ones from 8:00 a.m. to 10:00 a.m. where needed until they have settled in during the first three days.

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

نرحب بجميع أولياء الأمور الجدد في المدرسة ذات القلب الكبير ونثق أن جميع الطلبة سيحظون بالعديد من اللحظات المذهلة في أجيال الفلاح خلال العام الدراسي المقبل 2023-24.

من أجل بداية عام دراسي سلس لجميع طلابنا الجدد والحاليين، قررت إدارة المدرسة أن تكون العودة إلى المدرسة خلال الأسبوع الأول كالتالي:

اليوم الأول:

الاثنين 28 أغسطس 2023 الساعة 8:00 صباحًا، سنستقبل جميع طلبة رياض الأطفال (ما قبل الروضة، الروضة الأولى و الثانية) و طلبة المرحلة الثانوية (الصفوف 9-12) فقط.

يمكن لأولياء أمور طلبة مرحلة ما قبل الروضة والروضة الأولى البقاء مع أطفالهم في الفصول الدراسية من الساعة 8:00 صباحًا حتى الساعة 10:00 صباحًا ثم اصطحابهم إلى المنزل. حضور أولياء الأمور مع طلبة ما قبل الروضة في اليوم الأول، يضمن سهولة انسجامهم في الفصول الدراسية لبقية الأسبوع دون خوف أو توتر.

لن يحتاج جميع طلبة الروضة الثانية لبقاء أولياء الأمور في الفصول الدراسية لفترات طويلة. وسيكون موعد انصراف طلبة الروضة الثانية للأسبوع الأول في الساعة 1:00 مساءً.

اليوم الثاني:

الثلاثاء 29 أغسطس 2023، ستكون العودة إلى المدرسة لجميع طلبة الصف الأول إلى الصف الثامن، من الساعة 8:00 صباحًا حتى 1:00 مساءً. سيكون دوام طلبة ما قبل الروضة والروضة الأولى من الساعة 8:00 صباحًا حتى الساعة 10:00 صباحًا.

سيكون دوام طلبة الروضة الثانية من الساعة 8:00 صباحًا حتى الساعة 1:00 مساءً.

إن وجود أولياء الأمور في الفصول الدراسية في اليومين الأول والثاني سيساعد الطلبة الحضانة والروضة الأولى على التعرف على الروتين، والبيئة الجديدة، ومباني المدرسة، والمعلمين. سيساعد أيضا موظفي الإدارة على جمع الوثائق المطلوبة وتنظيم وتسليم بطاقات أولياء الأمور.

اليوم الثالث:

الأربعاء 30 أغسطس 2023، يجب على جميع الطلبة حضور الفصول الدراسية من الساعة 8:00 صباحًا حتى 1:00 ظهرًا.

بينما سنستمر في دعم طلبة الحضانة من الساعة 8:00 صباحًا حتى 10:00 صباحًا عند الحاجة، حتى ينسجموا داخل الفصول خلال الأسبوع الأول.

All students in K-12 registered for bus transportation will be dismissed at 12:50 p.m. during the first week, and the gates for the car students will open at 1:00 p.m. On Fridays, lessons will commence at 7:45 a.m. and end at 12:00 p.m. for all students in K-12.

The second week (September 4th to September 8th, 2023)

The timings for the **second week** will be from 7:45 a.m. to 2:15 p.m. for all K-12 students. Buses will depart at 2:10 p.m., and the gates will open at 2:15 p.m. for car students.

I thank all our parents for supporting their children to gain confidence during the transition period of the new academic year 2023-24.

We look forward to working with our parents and making the school an exciting place for students to gain comprehensive knowledge and skills.

Yours sincerely,

Antoinette Brown
Principal Director



سيتم انصراف طلبة الحافلات لجميع الطلبة على الساعة 12:50 ظهراً، وستفتح بوابات المدرسة لطلبة السيارات على الساعة 1:00 مساءً، ويوم الجمعة على الساعة 12:00 ظهراً لجميع الطلبة.

الأسبوع الثاني (4 سبتمبر إلى 8 سبتمبر 2023)

ستكون مواعيد **الأسبوع الثاني** من الساعة 7:45 صباحاً حتى 2:15 مساءً لجميع الطلبة. ستغادر الحافلات في الساعة 2:10 مساءً، وستفتح البوابات في الساعة 2:15 مساءً لطلبة السيارات، ويوم الجمعة على الساعة 12:00 ظهراً لجميع الطلبة.

نشكر جميع أولياء الأمور على دعمهم المستمر لأطفالهم خلال الفترة الانتقالية للعام الدراسي المقبل 2023-24.

نتطلع إلى العمل مع أولياء الأمور لخلق بيئة تعليمية ابداعية للطلبة داخل المدرسة ولاكتساب المعرفة والمهارات الشاملة. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

مع فائق الاحترام والتقدير،



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

